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WORK INSTRUCTION

REPLACEMENT OF LOCKRAIL 

RETAINER KIT

As a supplier of a broad array of highly-engineered components in the recreation and transportation product markets, safety, education and customer satisfaction are 
our primary concerns. Should you have any questions, please do not hesitate to contact us at 432-LIPPERT (432-547-7378) or by email at customerservice@lci1.com.  

Self-help tips, technical documents, product videos and a training class schedule are available at lippert.com or by downloading the LippertNOW app.

Resources Required

A. Precision Hook
B. Spring 43062
C. Retainer Clip 04872

Procedure

NOTE: DO NOT USE THE OLD SPRING FOR REPAIR

1. With the hook, disengage the actual spring.
2. Pull out the spring.
3. Assemble the spring in the retainer and snap the part in the lock rail about 2" away from the latch.

A

B

C

Step 1 Step 2 Step 3

4. Push the assembled retainer clip towards the latch until it locks in the machining holes.
5. The retainer clip fits perfectly with the latch and is parallel to the lock rail.
6. Test the latch
7. Dispose of the old spring

Step 4 Step 5 Step 6 Step 7
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https://manuals.plus/m/c70ac828b08b87f7904e7c2f54d95a10c6d493f7fd474f04a5a6c53d800a9fb8
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INSTRUCTIONS DE TRAVAIL

REMPLACEMENT DU LOCKRAIL

KIT DE RETENUE

En tant que fournisseur d'une large gamme de composants de haute technologie sur les marchés des produits de loisirs et de transport, la sécurité, l'éducation et 
la satisfaction de la clientèle sont nos principales préoccupations. Si vous avez des questions, n'hésitez pas à nous contacter au 432-LIPPERT (432-547-7378) ou par 
courriel à customerservice@lci1.com. Des conseils d'auto-assistance, des documents techniques, des vidéos de produits et un programme de cours de formation 

sont disponibles sur lippert.com ou en téléchargeant l'application LippertNOW.

Resources requises

A. Crochet de précision
B. Ressort 43062
C. Butée 04872

Procédure

NOTE: N'UTILISEZ PAS L'ANCIEN RESSORT POUR LA RÉPARATION

1. Avec le crochet, désengager le ressort.
2. Retirer le ressort.
3. Assembler le ressort sur la butée et l'insérer 2" plus loin dans la rainure de la glissière à loquets.

A

B

C

Étape 1 Étape 2 Étape 3

4. Pousser la butée assemblée vers le loquet jusqu'à ce qu'elle se verrouille en place dans les usinages.
5. La butée s'emboite parfaitement avec le loquet et est parallèle à la glissière.
6. Tester le loquet.
7. Jeter le ressort remplacé.

Étape 4 Étape 5 Étape 6 Étape 7
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